
Algemene ledenvergadering Clubvrienden Texel’94 

Aanwezig: voorzitter Gerard Veeger, secretaris Hans Witte, Cintha Stiekema - ledenadministratie, Sjef 

Boom, Werner van der Meer, Wim Boom, Yvonne Bakker, William Witte, Sanny Grisnigt. 

Afbericht: Jan Koomen, Jacob van Heerwaarden en Paul van Exel 

Notulist: Rositha Beumkes 

1. Opening 

De voorzitter opent om 20.05 uur de vergadering, heet iedereen welkom en in het bijzonder 

Yvonne, Sanny en Rositha aangezien zij zich als nieuwe bestuursleden hebben aangemeld en  

naast Cintha het bestuur willen bevrouwen nu Gerard en Hank zich niet verkiesbaar hebben 

gesteld. 

 

De voorzitter vraagt 1 minuut stilte voor de leden die ons afgelopen jaar zijn ontvallen, te 

weten Jan Heethuis, Willem Oosterhof, Harry Schrama, Kees Timmer en mw Alie Veltkamp-

Agter. 

Gerard geeft aan dat er een vergrijzing plaatsvindt binnen de leden en het tijd wordt voor 

verjonging, hierover later meer. 

 

2. Notulen vorige vergadering 

Hank Witte leest voor de laatste keer zijn notulen voor van de vorige vergadering d.d. 19 

december 2022. 

Er zijn geen op- en/of aanmerkingen. De notulen worden goedgekeurd. 

Hank heeft vanaf 1991 de notulen verzorgd, toen werd ‘Vrienden van de Boys/Club van 75’ 

opgericht met Kick, Gerard en Hank.  Bob Bakker en Hans Boswijk hadden de club van 75 

opgericht. Toen de fusie een feit was werden deze 2 samengevoegd en kregen ze de naam 

‘Clubvrienden van Texel 94’. 

 

3. Financieel verslag 

Kortgezegd is er afgelopen jaar meer uitgegeven dan dat er inkomsten waren. Dit heeft er ook 

mee te maken dat er in coronatijd weinig tot geen uitgaven waren, maar de leden van de 

clubvrienden wel hun bijdragen betaald hebben. Deze ruimte was er. 

 

4. Ingekomen stukken 

Geen ingekomen stukken 

 

5. Bespreking (voorstel) bestuur over bijdragen aan jeugdafdeling Texel’94 

Verzoek Werner: een aantal grotere maten shirts per jeugdteam + ballen (totaal bedrag € 

750) 

Jacob van Heerwaarden en Marina Dros weten hier meer over, het nieuwe bestuur gaat dit 

met hen overleggen en oppakken. Net als het verzoek voor jassen voor de jeugdtrainers. 

Daarnaast wordt een bijdrage van €350 gevraagd voor het vervoer van JO-12, die gaat 

voetballen bij AZ. In de volgende ALV komt het bestuur met een voorstel. 

  

Werner benadrukt dat het een verzoek is om een bijdrage te leveren, hij vraagt niet aan de 

clubvrienden om de gehele factuur te voldoen.  

 



De clubvrienden hebben jaarlijks terugkomende kosten voor o.a. Pupil van de Week, huur 

sporthal jeugdtoernooi, viering Sinterklaas en reiskosten bezoek Eredivisieduel en 

jeugdtoernooi waar een bijdrage aan geleverd wordt. Die bijdragen zijn nu hoger dan de 

inkomsten van de leden. 

Voorstel is om met de jeugdcommissie om tafel te gaan om e.e.a. te bespreken. 

Gerard geeft aan dat er goed op de uitgaven gelet moet worden. Cintha haakt hierop in dat 

het overgebleven geld uit de coronatijd nu ten goede kan komen aan de extra uitgaven. 

Daarnaast spreekt zij zich uit over de intentie het aantal leden weer naar 100 te brengen, 

zodat er jaarlijks meer inkomsten zijn en zo ook meerdere verzoeken ingewilligd kunnen 

worden. 

William: zijn er statuten en zo ja is het wellicht goed om deze onder de loep te nemen en zo 

nodig aan te passen aan deze tijd.  

Cintha gaat uitzoeken wat hiermee de stand van zaken is. 

William biedt zijn kennis aan om de statuten na te kijken en indien nodig uit te zoeken om 

deze direct te kunnen moderniseren. 

Cintha zal zorgen dat William input krijgt. Daarnaast worden de nieuwe bestuursleden bij de 

KvK ingeschreven. 

Stickers Clubvrienden bord werden tot nu toe gratis geprint door Printservice Texel. Wiebe de 

Boer (Haffelderweg) heeft dit overgenomen. 

Voor shirts moeten we alleen Mantje vragen. Zij voeren het merk wat wij dragen en leveren 

een mooie korting en continuïteit. Dat is belangrijk voor de club. 

6. Bestuursverkiezingen 

Aftredend en niet herkiesbaar zijn Gerard Veeger en Hank Witte. De nieuwe bestuursleden 

Yvonne Bakker, Sanny Grisnigt en Rositha Beumkes worden voorgesteld en met applaus 

aangenomen. 

 

7. Mededelingen 

Hank: wil graag een vaste dag in het jaar voor de vergadering. 

Rositha: voorafgaand aan het nieuwe seizoen zouden alle financiële bijdragen duidelijk 

moeten zijn, dus de ALV moet einde vorig seizoen geweest zijn.  

William: voorstel: tot 1 maart kunnen verzoeken ingediend worden, het bestuur gaat dit 

bespreken en belegt een ALV in maart om gezamenlijke besluiten te nemen. Voor het nieuwe 

seizoen zou dan een bedrag ‘onvoorzien’ meegenomen kunnen worden. Het bestuur is 

bevoegd om deze ‘onvoorziene post’ te besteden. 

Het moment in het jaar (datum) van de ALV en budgetten zal in het nieuwe bestuur 

besproken worden. 

Werner: er is een verzoek gedaan om Texel 1 en 2 tegelijk thuis te laten spelen, maar door de 

verschillende competities lukt dit helaas niet altijd. 

Werner: Vrijwilligers moeilijk te vinden: het is op dit moment lastig om een elftalbegeleider te 

vinden bij Texel 1, daarnaast draait de kantine op dit moment op 2 dames en een aantal 

spelers.  Om de 3 teams te vullen met spelers is ook moeizaam, er zijn wekelijks vele 

afmeldingen. 

Onder 18 gaat goed, zij spelen in de hoofdklasse 



Onder 17 traint op dit moment zonder wedstrijden te spelen aangezien er niemand is van de 

ouders die uitwedstrijden willen rijden net als het draaien van de kantinedienst. 

Verder is er opnieuw ingedeeld en dat gaat goed. De Texelse competitie gaat ook goed op 

Oosterend na, zij hebben een sterk team en een zwak team. Sjef merkt hierbij op dat de 

Texel’94 teams gedurende het jaar sterker worden, dus het komt dichterbij elkaar. 

Verdere mededelingen: op 24 november 2023 is er een ALV van Texel 94 en op 8 juni 2024 

het jeugdtoernooi. Na eind mei zijn er nog 3 weken inhaalwedstrijden. 

8. Rondvraag 

Werner: Gerard en Hank nogmaals dank voor alle jaren goede begeleiding. Hij hoopt dat ze 

nog tot in de lengte der dagen bij groep clubvrienden blijven aangesloten. 

 

Anekdote Hank: Bij de fusie wilden ze graag dat Zegers en Schermer samen de vlag zouden 

hijsen, deze beide heren waren tegen de fusie. Ze waren trots dat ze dit mochten doen, maar 

konden uiteindelijk niet. , Toen is Dries Veltkamp opgeroepen en deed het met plezier. 

Hank heeft een bijzonder mooie tijd gehad in zijn jaren als bestuurslid. Hij ziet de voortgang 

met 4 vrouwen aan het roer positief tegemoet. 

Sanny: de Clubvrienden zijn er om het jeugdbeleid te ondersteunen en bij te dragen in de 

kosten. Over welke leeftijd gaat dit? Dit gaat om de jeugd tot 12 jaar, basisschool leeftijd. 

Sjef: Het is mooi dat  het bericht van de  Clubvrienden van Texel’94 nu op de homepage te 

zien is.  Zo kan iedereen weten dat dit er is en ook kan aansluiten.  

Hank: Jan Mantje was vroeger lid en is ergens ‘kwijt’ geraakt. De vraag is of hij alsnog een 

factuur kan ontvangen zodat hij zijn bijdrage alsnog kan leveren. Adres: Commandeurssingel 

47, 1792 AV  Oudeschild. 

9. Sluiting 

Om 21.20 uur sluit Gerard voor het laatst de vergadering. 

 

Actiepunten en besluitenlijst 

Datum Wie Wat Wanneer Afgehandeld 

16-10-2023 Bestuur met 
Jacob v H en 
Marina Dros 

Bijdrage grotere shirts per 
team (aanschaf bij 
Mantje) 

Volgende 
vergadering 

 

16-10-2023 Bestuur Mogelijk plan voor 
trainersjassen bedenken 

Volgende 
ALV 

 

16-10-2023 Bestuur - 
Werner 

Bijdrage vervoer JO-12 
naar AZ 

Volgende 
ALV 

 

16-10-2023 Bestuur met 
jeugdcomm 

Bijdragen voor diverse 
activiteiten jeugd 

  

16-10-2023 Bestuur Plan maken voor 
ledenwerving Club naar 
100 

  

16-10-2023 Cintha – 
William Witte 

Statuten opzoeken en 
moderniseren 

  

16-10-2023 Cintha Inschrijving KvK nieuwe 
bestuur 

  



16-10-2023 Bestuur Vast moment bepalen 
voor ALV – dan bericht 
versturen dat tot een 
bepaalde datum 
verzoeken ingediend 
kunnen worden. 

Z.s.m.  

16-10-2023 Bestuur Budgetten bepalen + post 
onvoorzien 

  

16-10-2023 Cintha/Rositha Nw/oud lid J. Mantje 
toevoegen + factuur 
sturen 

  

 


